

IEEE 标准协会 (IEEE SA) 实体会员 (Entity Member) 申请

申请企业会员需要在线填表，申请入口在 [IEEE SA - SA Entity Membership Application](#)。在线申请表申请人需要拥有 IEEE 网站的个人账号(email 地址)，如果您已经是 IEEE 个人会员或者拥有 IEEE 网站账号，请直接输入 email 地址作为 **IEEE Account Username** 填写申请表。如果没有 IEEE 网站账号，可在以下链接先免费创建 IEEE 网站账号

<https://www.ieee.org/profile/public/createwebaccount/showRegister.html> .

申请表填写需要用英文，里面带*星号部分是必填项。

IEEE SA Entity Membership Application

Please complete all information requested on this form. Use only English characters.

* INDICATES REQUIRED FIELDS - PLEASE COMPLETE

IEEE Account Username *

An IEEE Account Username is required. To get a **free IEEE Account**, go to this URL:

<https://www.ieee.org/profile/public/createwebaccount/showRegister.html>

Organization Information

Organization Type *

Organization Name *

Parent Company Name (if applicable)

Annual Global Sales Revenue in US\$

Organization Headquarters Address *

Country *

City *

Province/Region (non-US)

Zip/Postal Code *

Main Phone Number *

Please use international formatting. * CountryCode AreaCode iPhoneNumber

Fax Number

Please use international formatting. * CountryCode AreaCode FaxNumber

Website Address *

Industry Sector *

会员是按照母公司年收入来确定缴费多少的。如果 Invoice 里面付款名称要填写子公司，请在 Organization Name 里面填写子公司名称，在下面 Parent Company 里面填写母公司名称。

如果公司没有网址请输入 None

*是必填项

Entity Member Representative (EMR) Information

The Entity Member Representative, or EMR, is the primary account contact for the entity. The EMR is responsible for updating the entity profile and for informing the IEEE SA of any change in the entity status (e.g., mergers and acquisitions) that may impact membership dues and voting privileges in entity standards projects. The EMR is also responsible for distributing entity-standard project sponsor ballot invitations to interested parties within their entity. The EMR will be notified regarding entity membership renewal.

The entity is responsible for providing and updating the contact information for the EMR to IEEE SA, so that there is always current information.

First/Given Name *

Last/Family/Surname *

Prefix *

Job Title *

Work Address *

Country *

City *

Province/Region (non-US)

Zip/Postal Code *

Main Phone Number *

Please use international formatting: + CountryCode AreaCode PhoneNumber

Email Address *

Would the EMR like to subscribe to IEEE SA's Newsletter to stay updated on new activities?

说明

EMR 是您所在实体的会员联络人，负责管理实体会员账户，本实体附送的 IEEE 标准协会个人会员管理，还可进行实体会员更新以及接收 IEEE 标准协会信息。

该联系人需要注册 IEEE 网站个人账户，账户名就是邮箱。该个人账户会和实体会员权限关联，在登录 IEEE 标准协会网站 [Myproject](#) 系统时，作为 EMR，拥有管理所有声明为该实体雇员的个人投票行为的权限。

What are your organization's primary interests in joining IEEE SA (Fill in all that apply):*

- Join a standards working group (Specify the name of the standard working group:)
- Ballot a draft standard (Specify draft standard:)
- Other (Specify:)

Standards Working Group

请填写计划参与的标准号, 如P1234

Draft Standard

请填写计划参与投票的标准号, 如P1234

Other

如要发起标准可写: submit new PAR

Entity Member Representative Alternate (EMRA) Information

In instances where the EMR is not available, the Alternate will assume the responsibilities of the EMR.

Same as EMR

First/Given Name *

Last/Family/Surname *

Prefix

Job Title *

Work Address *

Country *

City *

Province/Region (non-US)

Zip/Postal Code *

Main Phone Number *

Please use international formatting: + CountryCode AreaCode PhoneNumber

Email Address *

Would the EMRA like to subscribe to IEEE SA's electronic Newsletter to stay updated on new activities? *

说明

这三个选项请选一个填写即可, 也可以多选

替补实体联系人信息, 如果没有请选择 Same as EMR

Billing Contact (BC) Information

Billing contact information should be supplied if someone other than the EMR will handle invoicing and payment of IEEE SA entity member dues.

Same as EMR

First/Given Name

Last/Family/Surname

Prefix

Job Title

Work Address

Country

City

Province/Region (non-US)

Zip/Postal Code

Main Phone Number

Please use international formatting: + CountryCode AreaCode PhoneNumber

Email Address

Would the Billing Contact like to subscribe to IEEE SA's Newsletter to stay updated on new activities?

这个是指开的 Invoice 里面联系人的信息，如果和前面实体联系人一致，请选择 Same as EMR。

会员年费按照加入时间计算，不是按照自然年计算。

2022 Corporate Membership Dues

Annual membership dues are based on global sales revenue for the entity (for the most recent calendar or fiscal year). IEEE SA corporate membership is based on anniversary date. Please select Tier below.

Membership Tiers *

- Tier 1 – Entity with less than US \$5 million annual revenue, academic institutions, associations, nonprofits, government agencies: US\$4,200
- Tier 2 – Entity with US \$5 million to \$100 million annual revenue: US\$8,000
- Tier 3 – Entity with US \$100 million to \$500 million annual revenue: US\$12,000
- Tier 4 – Entity with more than US \$500 million annual revenue: US\$16,000

Membership Price

0

Payment Information

Upon approval of the application by IEEE SA, an interim "pending membership" will be granted for 60 days from date of invoice with membership privileges that include voting rights in entity standards working groups. Full membership is granted upon payment to the IEEE of the required appropriate membership dues. If your organization requires a hard-copy application or a quote mailed to you, send an email to corp-mem@ieee.org

Payment Options *

- Check
- Credit/Debit Card
- Wire Transfer

IEEE Privacy Policy

IEEE Privacy Policy Link *

I have read and accepted the IEEE Privacy Policy

Submit

请自行根据公司营收选择相应 Tier，总部实体会员负责人会进行核查，如果核查结果和自行申报不一致会发函确认并可能要求提供能证明收入的文件。

付款信息：

如果选择第二项 Credit/Debit Card，请接着填写 Credit Card 信息进行在线直接付款，邮箱会收到“invoice”作为报销凭证。

如果选择第三项 Wire Transfer，不需要即时付款。提交申请表后，邮箱会收到系统自动发送的简版 Invoice，代表总部收到了您的申请。美国总部收到申请表审核后发详版“invoice”（包含详细付款方式以及付款账号信息），一般 3-5 个工作日回复申请人和企业联系人。您可以根据收到的 invoice 进行付款，总部在接收到汇款后 1-2 个工作日内，发送“Receipt”。“invoice”是报销凭证。

若有任何付款问题，请直接联系 corp-mem@ieee.org

付款成功后，总部会发送 Receipt 以及会员证书给确认好的 EMR（实体联系人，该联系人需要具有 IEEE 网站个人账号），

对实体会员申请有任何问题，请先参阅会员 FAQ <https://standards.ieee.org/faqs/about.html>，或者邮件联系总部会员处理团队 Christopher Krysa corp-mem@ieee.org。实体会员付费由 IEEE 总部全权处理，任何关于实体会员名称修改，发票错误或者付款额外要求等均需直接联系标准协会总部会员团队处理。

实体会员发票由 IEEE 标准协会美国总部完成，IEEE 中国代表处遵照中国法律无权开具发票或者协助付款。如果在申请实体会员方面有其它流程性问题咨询也可联系

IEEE 北京代表处：赵盟 m.zhao@vip.163.com IEEE 深圳办公室：刘佳佳 claus.liu@vip.163.com

附录详版 Invoice 示例：



GST #: 125634188
Taxpayer ID #: 13-1656633
EU VAT ID #: EU8226000081
IEEE is a Not-For-Profit Corporation 501(c) (3)

Invoice #	
Invoice Date	September 9, 2022
First Membership Year	2020

Jinan/Shandong, 250101
China

Amount	\$16,000.00
--------	-------------

Transactions

Description	Amount
[REDACTED] - Tier 4 Corporate Membership - 2022 Membership Term: December 1, 2022 - December 1, 2023	\$16,000.00

Payment Terms: Net 60. If payment is not received by IEEE within 60 days, all privileges may be suspended.

Total Amount	\$16,000.00
Amount Paid	-\$0.00
Amount Due	\$16,000.00

Important Information

Check payments should be mailed to the address below (please reference the invoice number and IEEE SA Corporate Membership on the check). Please make the check payable to IEEE Standards Association.

Corporate Membership Administrator
IEEE Standards Association
445 Hoes Lane
Piscataway, NJ 08854, USA

Wire Transfer Payment

Note: Sender must take responsibility for any and all wire transfer/banking fees. Please add \$15.00 to the total amount of payment to cover bank fees. Please include the invoice number and Corporate Membership Administrator/IEEE SA on the wire transfer so payment can be identified and to avoid your membership from being suspended.

Bank Name: Wells Fargo Bank
Account Name: IEEE
Account Number: [REDACTED]
ABA or R/T NO: [REDACTED]
Swift Number: [REDACTED] (for international wire transfers only)

If you have any questions or special requests please contact Corporate Membership Administrator by telephone: +1 732 562 2681 or by email: corp-mem@ieee.org